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Aanwezig  
Voorzitter Tiny Reijnders (CDA) 
De leden N. Alofs (CDA), Rick Beurskens (VVD), M. Bultman (RO), R. de Cock 

(PL), Gerard Eijsink (CDA), A.Kierkels (RO), H. Metsemakers (SV), 
Yvonne Parren (SV),  R. Raemakers (D66) en Richard Verheul (RO) 

Vervanging Pieke Houben (SV) wordt vervangen door Anita van Vlodrop 
Portefeuillehouders J. van den Beuken en P. Vogels   
Ambtelijke ondersteuning Chantal Timmermans, Mart Willems en Geert Cuijpers 
Derden Ingrid Voglar, Hoofd CJG-ML t.a.v. agendapunt 5a 

Arie de Bont, Strategische ontwikkeling CJG-ML/AMW-ML t.a.v. punt 5a 
Insprekers De heer J. Strous over agendapunt 6a BMV Ell 

Publieke tribune 3 personen  
Raadsleden op tribune Rob Flinsenberg, Ria Teluij en Joost van derStappen (ged.) 
Collegeleden op tribune Geen 
pers op de tribune Geen  
Commissiegriffier John Lommen  

 
01 Opening 

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom.  

02 Vaststellen agenda 
De heer Raemakers uit bij dit agendapunt al zijn bedenkingen tegen agendering van 
agendapunt 6a, het beschikbaar stellen van een renteloze lening aan de Stichting BMV 
Ell, omdat er nog veel onduidelijkheden zijn. 
De agenda wordt conform concept vastgesteld. 

03 Vaststellen verslag 28 september 2015 

De heer Backus wenst aanpassing van de zinsnede: “de heer Backus wil een meer cijfer-
matige benadering, de rekenkamer gaat uit van een meer beleidsmatige insteek”. 
Hij wil die zin vervangen door de heer Backus geeft aan dat de begroting op dit moment 
cijfermatig “arm” is. Hij is voorstander van een goede beleidsmatige begroting met een 
goede cijfermatige onderbouwing. 
Het verslag van de agenda wordt na stemming in meerderheid conform concept vastge-
steld.  

04 Spreekrecht niet – commissieleden 

De heer Jos Strous spreekt voorafgaande aan de bespreking van agendapunt 6a in na-
mens de BMV Ell over de beschikbaarstelling van de renteloze lening, een raadsvoorstel 
zie agendapunt 6a. Zijn bijdrage is aan het verslag toegevoegd. 

05 Presentatie en thema’s 

05a  

 

Presentatie CJG 

Mevrouw Voglar (CJG) en de heer de Bont geven een presentatie over de werkzaamhe-
den die het afgelopen jaar zijn verricht aan de hand van de cijfers van de 1e drie kwarta-
len van 2015. De presentatie was bijgevoegd bij de stukken. Er wordt veel gedaan aan 
netwerken, overleg, ook met huisartsen en kinderartsen, om de verwijzing naar specialis-
tische hulp zoveel mogelijk via het CJG te laten lopen. Nu verwijzen de huisartsen nog 
veel zelf door naar trajecten. Het CJG heeft veel diverse kennis in huis, van diverse disci-

plines. Het is zaak om deze kennis bij alle medewerkers niet alleen tussen de oren maar 
ook in de vingers te laten krijgen. Gekozen is om verlengingen van hulptrajecten automa-
tisch te laten gaan, daar waar men nog niet is toegekomen aan een individuele beoorde-
ling. Mw. Voglar sluit haar presentatie af met enkele praktijkvoorbeelden zodat de com-
missie een idee krijgt van de complexiteit van de problematiek. 
Het CJG zal regelmatig in de commissie worden gevraagd om uitleg te geven over de 

werkzaamheden en de cijfers. 

06 Raadsvoorstellen  
06a Raadsvoorstel Beschikbaar stellen renteloze lening voor de inrichting BMV Ell  

Er heerst bij de commissieleden nog veel onduidelijkheid ten aanzien van het raadsvoor-
stel. Met name over de andere subsidies die zijn aangevraagd in relatie tot de inspan-
ningsverplichting van de Stichting. De Stichting zal hierover de nodige stukken aan de 
commissie overleggen, maar de commissie wenst ook dat vanuit het college hierover 
actie wordt ondernomen.  De wethouder antwoordt dat bij de aanvragen van de subsidies 

niet is gesproken over een mogelijke renteloze lening, omdat dit de uitkomst van de sub-
sidieverstrekking door derden in gevaar kan brengen. De bezettingsgraad van het huidige 
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gemeenschapshuis zal vóór de raadsvergadering worden verstrekt. Het CDA stelt nog de 

principiële vraag of men bereid is het geld te verstrekken of met een leegstaand gebouw 

te blijven zitten. Dit is eigenlijk geen reële keuze. Progressief Leudal heeft moeite met 
het feit dat vooraf gezegd wordt dat aflossing de exploitatie niet in de weg mag staan. 
Hiermee geef je een verkeerd signaal.  
D66 wenst uitstel van de behandeling. Nu de Stichting zelf aangeeft om niet voor carna-
val te kunnen starten, is voor hem mede een argument om dit besluit uit te stellen totdat 
er meer duidelijkheid is, ook in het kader van een integrale afweging met de op stapel 

staande bezuinigingen en mogelijke fusies en samenvoegingen van accommodaties. Hij 
vraagt waar staat dat de gemeenschap van Ell zelf zorg moet dragen voor de inrichting. 
Het antwoord staat niet expliciet in het genomen raadsbesluit van 2011, maar is hooguit 
afleidbaar uit het raadsvoorstel. Het verwachte aanbestedingsvoordeel gaat terug naar de 
algemene middelen, volgens geldende afspraken. Het staat los van dit raadsvoorstel.  
Na ampel overleg komt de commissie niet met eens eensluidend advies over de be-

spreekrijpheid van het raadsvoorstel. 
Fractie Ronduit Open: niet bespreekrijp 
Fractie CDA: ondanks onduidelijkheid blijven we achter het voorstel van de wethouder 
staan 
Fractie Samen Verder: wil eerst terugkoppelen in de fractie voordat hierover een besluit 

valt 
Fractie D66: niet rijp voor bespreking in de raad 

Fractie VVD: op dit moment niet bespreekrijp op basis van voorliggende informatie 
Fractie Progressief Leudal: niet bespreekrijp 
   

06b Zienswijze raad over analyse uitkeringenbestand en plan van aanpak om te ko-
men tot lagere bijstandsuitkeringen   
De commissie acht het voorstel bespreekrijp voor de raadsvergadering van 15 december 
2015, en adviseert om zonder beraadslagingen in te stemmen met de zienswijze zoals 

het college verwoordt heeft. 
07 Vanuit de raad doorverwezen naar de commissie 
 Er zijn geen stukken doorverwezen naar de commissie 

08 Aan de commissie gerichte stukken 
 Er zijn geen aan de commissie gerichte stukken. 

09 Stand van Zaken 

09a Decentralisatie Sociaal domein  
Collegemededeling inkoop en werving jeugdhulp en Wmo 2016  

Er worden hierover geen vragen gesteld of opmerkingen gemaakt. 
09b Projectenlijst / Samenleving Termijn kalender 

De commissiegriffier heeft een langetermijnkalender gemaakt voor de vergaderingen. 

Hierop kan de commissie aanvullingen doen. De kalender wordt daarnaast gevuld met de 
gegevens uit de voorraadkalender van de diverse afdelingen/portefeuillehouders. Het 
betreft een planning, en wijzigingen kunnen daarin optreden. De lijst wordt telkens ver-
nieuwd en bij elke vergadering aan de commissie ter kennis gebracht.  
Er zijn geen aanvullingen / opmerkingen 

09c Openstaande Actiepunten 
Er zijn geen openstaande actiepunten 

09d Jongeren 
Geen mededelingen 

10 Ter afsluiting 

10a Mededelingen 
Wethouder van den Beuken heeft enkele mededelingen, die hij door tussenkomst van de 
griffie aan de commissieleden zal verstrekken. Een van die mededelingen betreft een 
brief die naar de leden van bibliocenter wordt gestuurd, met daarin uitleg over hoe de 

bibliotheek in Heythuysen (gebouwelijk/tijdelijk ) wordt vormgegeven en over een over-
leg over de bibliotheek in Heibloem tussen school en gemeenschapsraad.  
De heer Raemakers wenst terstond nadere uitleg over de brief, omdat naar zijn mening 
het college buiten het vastgestelde beleid om afspraken maakt. Hij vindt het ongehoord 
dat een mededeling hierover op deze wijze wordt gedropt, en dat niet eerst de raad geïn-
formeerd wordt. Hij raadt de wethouder dringend aan om de raad niet weer te passeren 

en desnoods vertrouwelijk informeert op een zo kort mogelijke termijn. Hij zal hierover 
ook richting de burgemeester reageren. 
Wethouder Vogels meldt dat Woongoed 2000 niet verder gaat met de ontwikkelingen op 
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Mariabosch, het Samen Zorgen Huis. Er zijn thans de eerste verkennende gesprekken 

met een andere partner, die vooralsnog niet genoemd wordt.    

10b 
 

Rondvraag 
De heer Beurskens informeert naar de stand van zaken met betrekking tot het accommo-
datiebeleid.  
Daarnaast vraagt hij naar de stand van zaken met betrekking tot de jeugdhonken, en of 
er al contact geweest is met het jongerenwerk. Deze vragen zullen schriftelijk worden 
beantwoord. 

10c 
 

Sluiting 
Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter om 22.20 uur de laatste commissiever-
gadering van 2015. Zij bedankt iedereen voor de inbreng. De volgende vergadering van 
de commissie Sociaal is op maandag 25 januari 2016. 

 
 


